
Zápis ze zasedání akademického senátu UK FTVS 

ze dne 11.11. 2008 

Přítomni (bez titulů): dle prezenční listiny 

Hosté (bez titulů):Bunc 

Program: 

1. Kontrola zápisu – zápis z říjnové schůze byl po zapracování úprav schválen (16 pro, 0  

proti, 0 se zdržel). 

2. Volby do Rady VŠ – fyzickým hlasováním byl potvrzen výsledek předchozího  

elektronického hlasování, do Rady VŠ byla navržena doc. V. Novotná (15 pro, 1 proti, 1 se  

zdržel). 

3. Čerpání rozpočtu – AS neobdržel v termínu přehled čerpání rozpočtu za 3. čtvrtletí 2008.  

AS žádá vedení FTVS, aby dodávalo pravidelně čtvrtletní přehled čerpání rozpočtu. Dále  

žádá, aby přehled byl dodán v podobě požadované v zápise z dubna 2007. (11 pro, 0 proti,  

5 se zdrželo). 

4. Interpelace KPS – po dohodě s proděkankou pro studium byla interpelace vyřešena. 

5. Studijní řád doktorského studia – členové AS obdrží (jako přílohu zápisu) návrh  

přepracovaného znění, připomínky zašlou přímo předsedovi legislativní komise. Řád bude  

schvalován na příštím zasedání AS. 

6. Interpelace studentů fyzioterapie, skupina Kladno – děkan FTVS vysvětlil stávající situaci  

a konstatoval , že vzhledem k ekonomické situaci lze uvažovat o řešení formou  

mimořádného stipendia (za předpokladu příznivého vývoje stipendijního fondu).  

Jako odpověď na interpelaci doporučuje AS studentům podat žádosti o mimořádné 

stipendium a vedení FTVS žádosti řešit individuálně. Na základě návrhu vedoucí katedry  

fyzioterapie dále AS doporučuje vedení FTVS zvýšit informovanost uchazečů o studium o  

tom, podle jakých principů se postupuje při organizaci studia přijatých posluchačů (7 pro, 1  



proti, 4 se zdrželi)  

7. Interpelace studentské komory AS ohledně snižování objemu praktické výuky a placení  

doučovacích kroužků – děkan FTVS sdělil, že ve stávající akreditované podobě se počet  

hodin přímé výuky snížil celkově a to proporčně. Snižování obecně bylo dáno požadavkem  

akreditační komise MŠMT. Návrh nové akreditace se ještě průběžně dopracovává a bude  

v definitivní podobě předložen AS ke schválení. 

K problematice placení doučovacích kroužků děkan FTVS deklaroval, že po skončení ZS  

2008/09 bude vyhodnocena účinnost opatření a na základě výsledků budou případně  

učiněny úpravy. Pro hodnocení byla ustanovena komise ve složení: děkan FTVS, proděkan  

FTVS pro rozvoj a členové AS Gável, Hojka, Jurák. 

Zapsal: TůmaSchválil: Süss 

Přílohy: - studijní řád doktorského studia 

 


